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Møde i SciTech-Tinget – 19.02.2024 
 

Mødeleder/referent: Christian Haaber Rasch, tovholder for SciTech-Tinget 

 

Dagsorden: 

1. Kort velkomst (v. Christian) 

2. Bordet rundt – status siden sidst (v. alle) 

3. Input til nye forsider på studieportalerne (v. Heidi Høy, Nat-Tech Vejledning og 

studieinformation) 

4. Opfølgning på ”Lokalebooking og Folkeuniversitetet” fra sidste møde (v. Christian) 

5. Evt. (v. alle) 

6. Næste møde (v. Christian) 

 

 

1. Kort velkomst (v. Christian) 

Velkommen!  

 

 

2. Bordet rundt – status siden sidst (v. alle) 

Kristine Kilså 

Onlinekursus på vej til fredagsbarer og festforeninger om bl.a. konflikthåndtering, som tidligere 

er blevet efterspurgt.  

 

Finn Borchsenius 

De fire nye Tech-tutorforeninger er i gang eller lige på trapperne. Tre har haft stiftende 

generalforsamling.  

 

MØF 

Helt ny bestyrelse.  

 

TÅGEKAMMERET  

Fest og revy siden sidst. 

 

Alfa-1  

Ny tutorforening på Byggeri og Bygningsdesign. RUS1 er lukket. Optag af 29 nye tutorer. Første 

møde torsdag d. 22. februar. 

 

TKM 

Ny bestyrelse. Nye tutorer på vej.  
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Biogas 

Ny bestyrelse og ny formand. Fest i fredags.  

 

BFU  

Generalforsamling i denne uge. Har fået genoptaget institutledelsesmøder fire gange årligt. 

Biologitutorerne holder generalforsamling tirsdag d. 20. februar. 

 

Sigma 

Har haft vokseværk og er nu 15-18 personer. Derfor nok til, at Sigma kan dække alle de 

institutter, de repræsenterer.  

 

Molekylærbiologisk Cellskab 

Stormøde i denne uge. Planlægger arrangementer. Nyt udvalg. 

 

Alkymia 

Generalforsamling. Ny bestyrelse. Nye t-shirts.  

 

Nanorama 

Spilfest på fredag. Bare kom! 

 

Studiemiljørådet 

Nyt tværgående råd på AU, der skal varetage studenterforeningernes interesser. 

Repræsentanten er selv fra Geoscience. 

 

Katrines kælder 

Vagter udefra fungerer godt. Generalforsamling i næste uge.  

 

 

3. Input til nye forsider på studieportalerne (v. Heidi Høy, Nat-Tech Vejledning og 

studieinformation) 

 

Formålet er at gøre studieportalernes forsider anvendelige og nemme at navigere i. 

 

Håndsoprækning: Meget få i SciTech-Tinget bruger studieportalernes forsider. 

 

Heidi gennemgår de tre nye udkast til forsider. Kommentarer/input: 

- Forslag 1: De øverste links bør man som studerende vide, hvor man finder, så de kan godt 

ryge ned/væk. Fedt med genvej til eksamensplanen! Stor opbakning til genvej til 

eksamensplanen generelt. Det er rigtig godt med link til studiestartsinfo – de færreste 

finder vej ind til info fra tutorerne. 

 

- Forslag 2: Rigtig godt med tydelige deadlines øverst. Kasser med genveje er overflødige, da 

man kan finde dem i menuen. Andre kan dog rigtig godt li’ kasserne med genveje, da de 
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siger mere om indholdet, samt hjælper meget på mobilvisning.   

 

- Forslag 3 (en blanding af 1 og 2): Fungerer godt. Skift evt. de fire øverste links ud med links 

til eksamensplan, studievejledning og andet relevant.  

Afstemning af forsideudkast:  

1. plads: Forslag 3  

2. plads: Forslag 1  

3. plads: Forslag 2 

Generelle kommentarer/input:  

Det sociale på studiet hører ikke hjemme på studieportalerne.  

Kassogrammer er fedt at kunne finde.  

Måske plugin fra infoskærme? 

Kan man droppe menuen på forsiden? 

Tænk i variation til knapper/bannere. Lysegrøn er nemmere at læse end mørkegrøn. 

Billede på forside: Bedst/mest hyggeligt med uniparken frem for studiet. 

 

4. Opfølgning på ”Lokalebooking og Folkeuniversitetet” fra sidste møde (v. Christian) 

Det er ikke muligt at lave den ønskede permanente aftale med Folkeuni, da deres anvendelse af 

pre-bookede lokaler først kendes én uge i forvejen pga. antal tilmeldinger.   

 

Studenterforeninger kan kontakte Institut for Matematik (Lene Bongaarts og/eller Anne-Dorthe 

Villumsen) for at høre nærmere om mulighed for brug af lokale(r), der ikke anvendes af 

Folkeuni, men altså først én uge i forvejen.  

 

 

5. Evt. (v. alle) 

Alkymia 

Pålagt kortere åbningstider. Et lokalt problem på Nat, men ikke andre steder på AU.  

Kristine Kilså: Åbningstider er et institutanliggende, så dialogen skal dén vej. Det er afgørende 

med god dialog. Man må gerne tage fat i Kristine, hvis der ikke kan komme hul igennem til 

institutledelsen. 

TKM: Studiemiljøet er svært at holde fast i, når man som forening/bar gør en stor indsats, men 

møder modstand fra ledelsen.  

TÅGEKAMMERET: Har lige fået forkortet åbningstiden fra 03 til 22 pga. navneændring af fest.  

En fast procedure på fakultetet efterspørges, men det kan ikke efterkommes. 

Studiemiljøråd: Mulighed med en foreningskonsulent, der kan hjælpe med kommunikation hele 

vejen op. Overblik over foreninger på AU. 

TKM: På Kemi har alle foreninger en intern kontaktperson, som tager sig af ting/opgaver vedr. 

foreningslivet, der skal videre til andre relevante personer/ledelse.  

Katrines kælder: Har også en kontaktperson, hvilket er et kæmpe plus. Kommunikationen 

fortsætter i lige linje helt op på fakultetsniveau.  

 

 

https://pure.au.dk/portal/da/persons/lene%40math.au.dk
https://pure.au.dk/portal/da/persons/adv%40math.au.dk
https://pure.au.dk/portal/da/persons/adv%40math.au.dk
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Kristine Kilså 

Info om ny bacheloruddannelse i Molekylærbiologi/Molekylær medicin:  

De to nuværende uddannelser sammenlægges til én, tidligst 2025, måske først 2026. Den 

totale mængde studiepladser ændres ikke. 

 

Melissa 

Hvordan gør vi opmærksom på eksistensens af studenterorganisationer/fagråd? 

Håndsoprækning: ”Hvem ved, hvad Akademisk Råd laver?” Mange ved det ikke. 

Der efterspørges mere synlighed. Mange studerende ved ikke, at studenterorganisationer, 

fagråd osv. eksisterer, eller hvad de laver.  

BFU: Flyers eller andre fysiske materialer fungerer rigtig godt.   

Sigma: Synlighed bør også være udover op til univalg.  

Christian: Nat-Tech vil gerne hjælpe med synlighed, fx i form af opslag/videoer på sociale 

medier:  

- https://www.facebook.com/aunaturvidenskab 

- https://www.instagram.com/aunaturvidenskab/ 

- https://www.instagram.com/auengineering/.  

Her er der tidligere lavet fx præsentationsvideoer, takeovers, portrætter m.v.  

Tag kontakt til Christian på chr@au.dk, hvis man ønsker hjælp/har idéer. Der er 

studentermedhjælpere på Nat og Tech, der kan hjælpe med produktion og opslag. 

 

TKM 

Har ikke plads til alle fire uddannelser (220-250 personer) i den nuværende rusturshytte. Nogle 

bud?  

Katrines kælder: Sletten. Skriv til tutorforeningen for mere info. 

Forslag om at lægge flere penge i depositum, for at overtale hytter, der ikke er vilde med idéen 

om rustur, til at sige ja.  

 

 

6. Næste møde (v. Christian) 

29. april 2024.  

https://www.facebook.com/aunaturvidenskab
https://www.instagram.com/aunaturvidenskab/
https://www.instagram.com/auengineering/
mailto:chr@au.dk

